



Notes on Continuing Nursing Education (CNE) Accreditation for Local Participants of the 26th World Sterilization Congress 第26屆世界消毒滅菌大會，本地與會者獲取持續護理教育學分 (CNE) 須知

- Local participants will receive a certificate of attendance with CNE points issued by the Hong Kong Sterilization Services Management Association Limited (HKSSMA).
本地與會者可獲取由香港消毒服務管理協會頒發包含持續護理教育學分的出席證書。
- Total duration of the congress is 19.3 hours. Max CNE points awards are nineteen. Details are as follows:
本次會議總時數為 19.3 小時，最多授予的持續護理教育學分為 19.0 分。詳情如下：

| Max. CNE for the Congress | 4 th Dec 2025 | 5 th Dec 2025 | 6 th Dec 2025 |
|---------------------------|---------------------------------------------------|---------------------------------------------------|--------------------------------------|
| 19.0 CNE | AM: 3.5 CNE PM: 5.0 CNE Entire day: 8.5 CNE | AM: 4.0 CNE PM: 3.5 CNE Entire day: 7.5 CNE | AM: 3.0 CNE Half day: 3.0 CNE |

Procedure for Obtaining the Attendance Certificate 獲取出席證書程序

- Should Local participants wish to obtain the Attendance Certificate, they must scan the QR code provided by HKSSMA at the registration counter (Both Morning and Afternoon sessions) to record their attendance. Receive a confirmation email 5-10 minutes later.
本地與會者如欲取得出席證書，需於每日上午及下午前往註冊處掃描由香港消毒服務管理協會提供的二維碼，以記錄其出席情況，5-10分鐘後收到確認郵件。
- Evaluation Forms will be emailed to Hong Kong participants on or before 10 Dec 2025.
會後評估表將於 2025年12月10日 或之前 經電郵發送予香港與會者。
- Completed Post Congress Evaluation Forms and submitted on or before 12 Dec 2025.
於 2025年12月12日 或之前 提交已填妥的電子會後評估表。
- Upon successful submission of the Evaluation Form, the Attendance Certificate will be issued via email on or before 31 Dec 2025.
成功提交評估表，出席證書將於 2025年12月31日 或之前透過電郵發放。

Training and Development Committee, HKSSMA 香港消毒服務管理協會培訓及發展委員會

The Hong Kong Sterile Services Management Association Limited has been honored with the 'Outstanding Social Caring Organization Award' by Social Enterprise Research Academy.
香港消毒服務管理協會榮獲社會企業研究學會頒發“社會關愛企業卓越獎”

The Hong Kong Sterile Services Management Association Limited is accredited as a provider of Continuing Nursing Education (CNE) by the Nursing Council of Hong Kong for the period from 20th December 2006 to 19th December 2027